

Mo Lai Sze, Liz

巫麗詩



Mo Lai Sze, Liz (b. 1991 in Hong Kong) specializes in printmaking and painting. Her creative inspiration is derived from antique objects, art history, and philosophical reflections, exploring Eastern aesthetics through the selection and integration of imagery and spatial considerations to create a serene atmosphere. In 2022, she held her first solo exhibition, “Offprint”, where her works blended the temperament of ancient paintings with minimalistic forms. Through evocative titles that blur the boundaries of time, she invites viewers to explore themes of time and history in her thoughtfully crafted artworks. Her works are collected by China Academy of Art, Hangzhou Kaiyuan Hotel, Gallery149, and private collectors, and have been exhibited at the Affordable Art Fair, Gallery149, Ztoryteller Gallery, and UBU Deco Gallery. Mo graduated from the Printmaking Department of China Academy of Art, where her graduation project received a Silver Award. She continued her education with a master’s degree of Arts in Fine Arts at The Chinese University of Hong Kong and has experience in antique shops and arts education.

巫麗詩1991年生於香港，專注於版畫及繪畫創作。她的創作靈感源自於古舊物件、藝術史及哲學思考，作品反映她對東方美學的延伸探索，通過擇取和整合圖像的方式，以及對空間性的考量，使作品為觀眾帶來沉靜的氛圍。在2022年她舉辦了首次個展《單行本》，她的作品融合了古畫氣息和極簡形式，以具有導向性的標題模糊了畫面的時代感，邀請觀眾在她精心策劃的作品中進行時間和歷史探索。其作品曾被中國美術學院、杭州開元酒店、香港Gallery149及私人收藏，亦於Affordable Art Fair、Gallery149、Ztoryteller Gallery、UBU Deco Gallery展出。她畢業於中國美術學院版畫系，其畢業作品獲得銀獎，後來修讀香港中文大學藝術文學碩士學位，從事過古董店及藝術教育工作。



Mo Lai Sze, Liz 巫麗詩
(b. 1991 in Hong Kong)

Education

- 2016 M.F.A. Chinese University of Hong Kong (Hong Kong)
- 2014 Bachelor's Degree in Print-making, China Academy of Art (Hangzhou, China)

Selected Solo Exhibitions

- 2022 Offprint, PMQ (Hong Kong)

Selected Group Exhibitions

- 2024 The Way Home, Soluna Fine Art (Hong Kong)
- 2023 Story Matters, Ztoryteller Gallery (Hong Kong)
- 2021 Table for 4 - Tea Talk, JCCAC (Hong Kong)
Pursuance, Ubu Deco Gallery, PMQ (Hong Kong)
It Should Be Coming, JCCAC (Hong Kong)
- 2020 I AM An Artist, The Fringe Club (Hong Kong)
- 2019 Blanks in the City, JCCAC (Hong Kong)
- 2018 Everything Must Go, MA Graduation Show, Chinese University of Hong Kong (Hong Kong)
- 2016 Uk Kei, JCCAC Gallery (Hong Kong)
- 2014 Dreamers, NanShan Book store (Hangzhou, China)
- 2013 Hu Shang Ji Ying Ju Shi Printmaking Exhibition, City Printmaking (Hangzhou, China)

Selected Award

- 2014 Silver Award, China Academy of Art Graduation Exhibition (Hangzhou, China)

Selected Collections

- Gallery 149 (Hong Kong)
- Excellent work Exhibition, China Academy of Art (Hangzhou, China)
- Hangzhou Kaiyuan Hotel (Hangzhou, China)

Selected Art Fairs & Auctions

- 2022 Affordable Art Fair, Ubu Deco Gallery (HKCEC, Hong Kong)
- 2018 Garden of the Artisans art festival, Youth Square (Hong Kong)
- 2013 Yi · Jiangnan Hangzhou Art Fair (Hangzhou, China)

